
Geachte leden van de gemeenteraad, Budel, 16 november 2020

Op 8 juli jongstleden zijn wij aanwezig geweest bij de informatiebijeenkomst voor de bouw van 
Woonpark Peelshof. 

Direct bij het zien van de tekeningen waren wij onaangenaam verrast dat ook Nieuwstraat 39 is 
betrokken bij de plannen. Ook het perceel van dit pand grenst aan ons perceel. In de uitnodiging voor 
de bijeenkomst is dit niet benoemd. Dit heeft ervoor gezorgd dat een aantal buren niet naar de 
bijeenkomst zijn gekomen, omdat zij in de veronderstelling waren dat zij niet rechtstreeks werden 
getroffen door de plannen. Tijdens het bekijken van de plannen, zijn ons een aantal zaken
opgevallen, die ons zeer verontrusten.

Allereerst zal er, als de aan ons gepresenteerde plannen doorgang zullen vinden, zowel direct achter 
ons perceel als naast ons perceel gebouwd worden. Aan de achterkant staan woningen gepland op 
slechts een paar meter afstand van onze erfafscheiding. Aan de zijkant zullen bergingen met daarop 
zonnepanelen worden geplaatst. Om dit te kunnen waarmaken, zal veel groen moeten worden 
verwijderd. Dit gaat ons zicht enorm veranderen. Naast dat wij tegen huizen en zonnepanelen aan 
gaan kijken, wat ons zicht zal belemmeren, maken wij ons zorgen om het groen wat gaat verdwijnen. 
Dagelijks genieten we nu van eekhoorn die rondspringen van boom naar boom, spechten die nesten 
bouwen en vleermuizen die ons verlossen van de muggen. Wij zijn dan ook van mening dat er teveel 
appartementen gepland staan, waarvoor natuur moet wijken.

Verder zijn we bang, dat onze rust verstoord gaat worden, door de vele mensen die gebruik maken 
van de bergingen die naast ons gebouwd gaan worden en moestuinen die aangelegd gaan worden. 
Het pad hiernaartoe zal achter onze woning zijn. Nu hebben wij het gevoel aan de rand van het bos 
te wonen, midden in het centrum van Budel. Als de plannen doorgang zullen vinden, zal dit
veranderen. Wij zullen vele malen meer de aanwezigheid van mensen ervaren aan weerszijden van 
ons perceel. Maar niet te spreken, over wat er zal gebeuren als de poort aan de Anna van 
Saksenstraat openbaar gebruikt gaat worden als doorgang. Dan zullen we niet alleen vele malen 
meer de aanwezigheid van de bewoners ervaren, maar ook die van mensen die het woonpark gaan 
gebruiken om via een kortere weg de Nieuwsstraat te bereiken.

Als laatste verwachten wij dat door het uitvoeren van de plannen, de waarde van ons huis zal dalen. 
De natuur, die gaat verdwijnen, het uitkijken op woningen en zonnepanelen en de drukte rondom 
ons perceel, zal ervoor zorgen, dat onze woning vele malen minder aantrekkelijk wordt voor 
potentiële kopers.

Op basis van onze bezwaren vragen wij u, de plannen zoals ze aan ons zijn gepresenteerd, niet goed 
te keuren. Wij hopen dat er meer natuur behouden kan blijven en minder woningen gebouwd gaan 
worden, zodat onze rust en uitzicht gegarandeerd kan blijven. Wij nodigen u van harte uit om een
kijkje te nemen in onze tuin, om zo te ervaren, waar onze zorgen op gebaseerd zijn. 

Met vriendelijke groet,


